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§ 2 
Nytt medborgarförslag: Trafiksäkerhetsåtgärder på 
Alpvägen 1–9  
BRO 2024/500 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för beredning. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Medborgarförslaget lyder: 
 
Jag vill härmed lämna in ett medborgarförslag om att snarast 
förbättra trafiksäkerheten på Alpvägen 1 till 9 i Bromma. Det 
förekommer flera allvarliga 
problem med trafiksituationen på denna sträcka, som medför stor 
fara för boende och passerande, särskilt barn. De problem som 
upplevs är följande: 
• Felaktig körning: Alpvägen är enkelriktad, men många fordon kör 
åt fel håll, vilket ökar risken för olyckor. 
• Hög hastighet: Bilar kör ofta i för hög hastighet, både i den tillåtna 
riktningen och mot trafiken. 
• Avsaknad av trottoar: Det finns ingen riktig trottoar för gående. 
Fotgängare, inklusive barn, tvingas gå längs vägen och riskerar att 
skadas. 
• Tunga transporter: Trots att detta är ett bostadsområde, körs tunga 
transporter längs gatan i hög hastighet, vilket ökar både 
olycksrisken och 
bullerproblemen. 
 
Med tanke på att barn passerar denna gata dagligen, och att det 
endast är en 
tidsfråga innan en allvarlig olycka inträffar, kräver vi som bor här 
att kommunen 
omgående vidtar åtgärder för att förbättra säkerheten. Våra förslag 
på åtgärder är 
följande: 
1. Farthinder: Installera farthinder längs Alpvägen för att sänka 
hastigheten och 
förhindra fortkörning. 
2. Riktig gångpassage: Anlägg en tydlig och säker gångpassage med 
tillhörande 
trottoar, så att gående inte längre behöver dela väg med fordon. 
3. Ökad skyltning och övervakning: Tydliggör enkelriktningen med 
förbättrad 
skyltning, och överväg övervakning för att få bort de som kör mot 
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trafiken. 
 
Vi hoppas på en snar och positiv respons för att undvika allvarliga 
incidenter och 
förbättra säkerheten i vårt bostadsområde. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 
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